

Invite Ignite Inspire
Aldergrove Public School
150 Aldergrove Dr.
Markham, ON.
L3R 6Z8

905.470.2227

Email:

Twitter: @aldergroveps



APS Guiding Questions:
Who am I?
Who are you?
Who are we together?

APS - Seven Values
Citizenship
Empathy
Inclusivity
Innovation
Relationships
Self-Awareness
Optimism



## Aldergrove Public School Community Newsletter September 13, 2024, Vol.2

### Message from the Office

Our first days back at Aldergrove have been exciting as we return to class and the school environment. Scholars have enjoyed meeting with peers and making new friends in the classroom setting. We have seen many smiles as scholars engage in creative activities designed to foster mattering and belonging. Our goal is that each of our scholars feels welcomed and included, and all their identities are embraced and affirmed so that they can strive to succeed.

Last week each scholar participated in our Safe and Caring Schools assembly. This assembly highlighted the expectations for school behaviour. Scholars were challenged to consider their role in creating a safe community and how they can share their voice within this community. We are working to foster belonging in the Aldergrove community.







Scholars can look forward to participating in the Terry Fox Walk on Tuesday, September 19, 2024. They are asked to contribute to this event by bringing "Toonies for Terry". All money raised will go directly to the Terry Fox Foundation.

Our commitment to Truth and Reconciliation is a part of our learning journey. Staff and scholars will observe Every Child Matters-Orange Shirt Day at the end of September. It is a day to educate and promote awareness of residential schools and their lasting legacies of trauma and suffering of Indigenous Peoples.

Your partnership is important. We welcome collaboration and building relationships with the community. Please attend the first School Council meeting of the year on September 19th, 2024 from 6:30-8:00pm where elections for the year ahead will occur. For further information, please scroll down to page 9-10. We also look forward to seeing you on Thursday, September 26, 2024 at our Meet the Family Night.

In appreciation of your continued partnership in supporting all of our scholars,

Ms. Jessa Principal Mr. Pamayah Vice Principal

### **Resources for Families**

Guide to the School Year
Centre for Black Excellence
Triple P Positive Parenting Seminars
Student Mental Health and Addiction Newsletter

#### **School Schedule**

8:15 am - staff on duty outside

8:25 am - entry bell 8:30 am - learning block 10:10 am - 10:40 am recess 10:40 am -12:20 - learning block

12:20 pm - 1:20 pm lunch

1:20 pm - 3:00 pm learning block

3:00 pm - dismissal

Safe Arrivals: Please be on time for school. If your child is late or will be absent, please inform the school office or use EDSBY to share this information.

### Reminders:

Students should bring everyday:

- Please ensure that your child(ren) comes to school each day with their lunch packed.
- Reusable Water bottles (water refill stations are open, drinking fountains are closed)
- Indoor shoes and an extra set of clothes for Kindergarten scholars which can be stored in classroom
- Be prepared for scholars to be outside (appropriate clothing, sunscreen, hats etc.)









#### **Breakfast Club**

Breakfast club will begin on the first day of school, Tuesday, September 3 at **8 AM** in the staffroom. Please have your children enter through the front door and follow the signs to the staffroom. All scholars are welcome to attend.

**Note**: Breakfast Club opens at 8AM sharp. **Early drop off is not available.** 

### Active School Travel

Just a friendly note that our school will be participating in the Markham Active School Travel program in the upcoming school year 2024/2025. The project is funded through the City of Markham, York Region and York Region District School Board and is a partnership program. We will be launching initiatives, sharing communication and implementing a number of hard tools within the school zone.

The purpose of the project is to implement Active School Travel programs and traffic calming tools to:

- promote walking/cycling/scootering and sustainable travel to school
- improve school zone safety
- reduce traffic congestion on our school site and in the neighbourhood
- improve students physical and mental health
- increase social development and academic performance and
- reduce air pollution and greenhouse gases.

### **School Start-Up Forms**

At the start of each school year, schools share with families a package of information about the school. Please ensure you review this important information. Families are also encouraged to review the online <u>Guide to the School Year</u>.

We also ask families to complete some important forms. These forms are now available online. Please complete and submit these online School Start-Up Forms through your child's YRDSB Google account. Translations are available.

- You can access your child's YRDSB Google account via a web browser. For best results, use a computer rather than a mobile phone.
- The username is your child's YRDSB Student Number. Your child will receive their login
  information from the school at the start of the year. If you or your child do not know the
  password to log in to their Google account, please contact your child's teacher or the school
  office.
- Frequently asked questions and additional information on how to complete the forms are available on the Board website under <u>Family Resources</u> (click on the "Need Help" link for Family Start-Up Forms.

It is important that these forms are completed as soon as possible at the start of the school year. There are both mandatory and optional forms. Please complete a separate form for each child attending Aldergrove. Your child's school will access the information.

If you prefer to complete the forms on paper or have questions about the information in the forms, please contact the school office.

### **Cross-Country**

Our grade 4-8 students have been training for Cross-Country Running and holding try-outs. Successful team members will attend an area meet on October 8, 2024. We are looking for parent volunteers on the day of this trip. Please contact the school office to let us know if you are interested. All school volunteers need to complete a Police Vulnerable Sector Check.







### **Bus Loop Safety**

Drivers must not park and leave their vehicle in the "Kiss-and-Ride" or Bus Loop as it can be unsafe for arrival and dismissal. The Staff Parking Lot is closed and should not be used.



## Active School Travel School Zone Tools

School Zone Tools around your school community. Please review the tools below so you understand what they mean.



### School Zone Pavement Marketing

These markings indicate when a vehicle is entering the school zone.



**Ladder Crosswalks** 

Enhances visibility of people crossing the road



## No Stopping Signs on Street Adjacent to School.

Stopping a vehicle, including for pick-up or drop-off of students, is not permitted during the times shown.



### No Stopping "Red Zone"

Supplemental to the existing "No Stopping" signs, the red line indicates where pick-up and drop-off activity is not allowed.

### Recognizing Significant Faith Days and Heritage Months

York Region is rich in culture and diverse in religious beliefs and practices based on faith. Our staff want to ensure that we honour and recognize significant faith days and heritage months for the members of our community. We do this important work through the lessons that happen in class, our communications through newsletters and twitter, our assemblies and displays that happen in the school. You can see some of the significant faith days <a href="here">here</a>. Please speak to the office if there are faith days that you would like to contribute to. For example by providing visual artifacts for our foyer display cases. We are committed to affirming and valuing all the faith diversity in our schools.

### **Terry Fox Event**

On September 19th, we will be honouring Terry Fox's legacy by participating in the Terry Fox Run at APS. Terry was diagnosed with bone cancer which he later lost his leg to. From this battle, Terry Fox ran a "Marathon of Hope" to raise awareness and money for Cancer research. We continue his marathon in his honour by running or walking every September and raising money for the Canadian Cancer Society. So this year, we are asking if you are able to send a Toonie for Terry (\$2) or a Five for the Fight (\$5.00), or any amount you feel you may be able to give. We will start collecting donations on Friday, September 13th until September 23rd. We appreciate your support! You can also donate online and get a donation receipt through email by visiting our school Page: <a href="https://schools.terryfox.ca/68688">https://schools.terryfox.ca/68688</a>

### **High School Open House Sessions for Grade 8 Students**

You can access all YRDSB High School Open House Session Information here.

School	Dates (Times), Website Link, and Specialized Programs	Start Time and End Time
Milliken Mills H.S. (406)	IB Information Night: Thursday, October 10, 2024 Grade 8 Open House: Thursday, November 28, 2024	7:00 p.m 8:30 p.m. 6:30 p.m 8:30 p.m.
Unionville H.S. (416)	Grade 8 Open House: Thursday, November 7, 2024 Arts Unionville Information Night: Tuesday, October 29, 2024	6:30 p.m 8:30 p.m. 7:00p.m 9:00 p.m.
Bill Crothers S.S. (410)	Thursday, September 26, 2024 Tuesday, October 1, 2024	Student Services/ HPA program: 6:30 p.m.  General presentation: 7:00 p.m-8:30 p.m Times to be confirmed



# The YRDSB has a tool on its website (www.yrdsb.ca) to provide translation of school board information in about 100 languages.

لدى مجلس إدارة مدارس منطقة يورك (YRDSB) أداة على موقعه الإلكتروني (www.yrdsb.ca) لترجمة معلومات مجلس إدارة المدارس إلى حوالي 100 لغة.
هیئت مدارس منطقه یورک YRDSB ابزاری برای ارائه ترجمه اطلاعات هیئت مدارس را به حدود 100 زبان در وبسایت (www.yrdsb.ca) خود دارد.
YRDSB નું ટૂલ તેઓની વેબસાઇટ (www.yrdsb.ca) પર છે જે આશરે 100 ભાષાઓમાં સ્કૂલ બોર્ડ માહિતીનું ભાષાંતર પૂરું પાડે છે.
באתר האינטרנט של (YRDSB) www.yrdsb.ca קיים כלי המתרגם מידע של מועצת בתי הספר ל-100 שפות.
YRDSB는 웹사이트(www.yrdsb.ca)에는 교육위원회 정보를 100여개 언어로 번역해주는 도구가 있습니다.
سکول بورڈ جانکاری دا اندازاً 100 زباناں وچ ترجمہ فراہم کرن لئی YRDSB کول اپنی ویب سائٹ (www.yrdsb.ca) اُتے ٹول موجود اے۔
На веб-сайте YRDSB (www.yrdsb.ca) предусмотрен инструмент для перевода информации Школьного совета примерно на 100 языков.
YRDSB的网站(www.yrdsb.ca)上提供一种翻译工具,可将教育局的信息翻译成大约100种语言。
YRDSB அதன் இணையத் தளமாகிய (www.yrdsb.ca) இல் பாடசாலைச் சபைத் தகவல்களை, சுமார் 100 மொழிகளில் மொழிபெயர்ப்பதற்கான ஒரு கருவியைக் கொண்டுள்ளது.
YRDSB 網站 (www.yrdsb.ca) 上設有一個工具, 可將教育局資訊翻譯成約 100 種語言。
YRDSB'nin web sitesinde (www.yrdsb.ca) okul yönetim kurulu bilgilerinin yaklaşık 100 dilde çevirisini sağlayan bir araç bulunmaktadır.
YRDSB کے پاس اس کی ویب سائٹ (www.yrdsb.ca) پر سکول بورڈ کی معلومات تقریباً 100 زبانوں میں ترجمہ کرنے کی خاطر ایک ٹول موجود ہے۔
YRDSB có một công cụ trên trang web (www.yrdsb.ca) để cung cấp bản dịch của các thông tin từ hội đồng trường học sang khoảng 100 ngôn ngữ.

### **Message from Our Trustee**

September 2024

Welcome to the start of the 2024-2025 school year. We are so pleased to welcome all of our new and returning students and families to a new school year.

### **How Trustees Help**

As school board trustees, we have a number of <u>roles and responsibilities</u>, including setting policies and budget and advocating for quality public education. My responsibilities also include communicating with the public. I will continue to keep you informed throughout the school year through these regular newsletters. You can also reach out to me directly. Learn more about <u>how we can help</u> and <u>how you can reach me</u> if you have any questions or concerns.

You can also stay up-to-date with school board news and events through school communications, social media (X @YRDSB and Instagram @yrdsb.schools), our newsroom and Board podcast TuneIn YRDSB.

#### Our Priorities as a School Board

One of our responsibilities as a Board of Trustees is also setting the Multi-Year Strategic Plan. This plan outlines the priorities that will guide our work as a school board for the next several years. We want to thank the many students, family and staff members and community partners who shared feedback in the spring that was used to inform the development of the plan. Some key themes emerged in the feedback that families will see reflected in the plan, including a clear focus on student achievement and well-being. We look forward to sharing more with you very soon.

#### A New School Year

The start of a new school year is a time of transition - whether your child is starting elementary or secondary school for the first time, entering a new program, moving to a new school or beginning a new grade. The caring, dedicated and professional staff members who work in our system are here to help support your child through this transition. Please feel free to reach out to your child's teachers or the school to speak about your child's transition and the supports that are available.

We also recognize that transitions can take place throughout September. Elementary schools may be required to adjust some classes due to enrollment changes and class size restrictions. In secondary school, schools may also see timetable requests and adjustments in the first few weeks. These are occurrences that happen each fall and schools do their best to be responsive and to minimize the effects of any changes on students.

### **Partnerships with Families**

We value the essential partnership between schools and families and want to ensure that families are aware of the many resources available. Our <u>family resources page</u>, available from the homepage of <u>www.yrdsb.ca</u>, gives you quick access to platforms that we use, tips and information, the <u>Guide to the School Year</u> and <u>student learning resources</u>. It also includes resources for <u>newcomers</u>, <u>translation information</u> and much more. We are also working on a dedicated new family portal to make it easier for families to engage with their child's education. To ensure you receive notifications and updates, please make sure the school has your up-to-date email address. If you are not receiving emails, please contact your school to confirm. More information will be shared in the coming months.

I wish you and your family all the very best for a safe, successful and enjoyable 2024-2025 school year, and look forward to communicating with you in the months ahead.



Jenny Chen

Trustee, Markham Wards 1 and 8

### **School Council Meeting and Election**

On Thursday, September 19 at 6:30 our School Council will have it's first meeting of the year. Parents and guardians of Aldergrove students are welcome to attend and run for the School Council Executives. Please see below for the roles and responsibilities and application/nomination forms.

### **Roles and Responsibilities of School Council Executives**

School Council Executive team is responsible for the following:

- maintain a school wide perspective on issues
- regularly attend school council meetings
- participate in information sharing and training programs
- act as a communication link between Council and the community
- encourage the participation of parents/guardians/families and other people in the school community
- participate on Sub-Committees and assist with tasks of the Council as required (approximately 5-10 hours of commitment per month)

Chair/Co-Chair shall carry out the following responsibilities:

- Communicate and collaborate with school administrative team on an ongoing basis and support school vision
- Establish agendas for Council meeting in collaboration with school administrative team
- Provide input on school improvement plan to ensure scholar success and well-being
- Consult with School Council Executive team on opportunities to engage and build strong relationships with the community
- Advocate for the scholars and community
- Lead/support and provide oversight on community-related engagement opportunities

Secretary shall carry out the following responsibilities:

- Take meeting minutes during School Council meetings as well as during School Council executive team meetings
- Lead a sub-committee and assist with tasks as required

Treasurer shall carry out the following responsibilities:

- Connect and coordinate with head secretary on budget related matters for School Council events.
- Lead a sub-committee and assist with tasks as required

School Council Candidate Nomination Form (Link to online fillable version)



Student (PRINT)	<u> </u>
Teacher (PRINT)	-
Grade	

### SCHOOL COUNCIL CANDIDATE NOMINATION FORM

Please submit this form to the school principal. The deadline for submission is at the start of the school year. Please contact your school for more information.

### Please complete Part A or Part B

Part A: I am declaring	my candidacy:			
☐ I wish to declare my	candidacy for an elected position as a	a parent/guardian re	epresentative o	n the
school council:				
(print name of	an ofstudent) registered in Grade ork Region District School Board.		who is current Yes	ly No
Name				
Address:	No.			
Home Phone:	Busin	ess Phone		
Email:				
parent/guardia	n representative on the school counc	il.		
(print name of nomine	is the parent/guardian of e) (pri	int name of student,		
who is currently registe	ered in Grade			No
Name				
Address:		-		
Home Phone:	Busin	ess Phone		
Email:	<del></del>	\$6.000 Marcon 1980		

Nominator's		
		Date
Signature:		
	1	-

### Please tell us about the candidate in 4-5 sentences on the back of this form.

Personal information is collected under the authority of the Education Act as amended, and will be used to manage the disclosure of individual personal information. Contact the school principal for more information.

File: ADM-School Councils Valid for 12 months after date of last use/application



### September 2024

	🍲 🥛 🥞 The Breakfast Program is OPEN every day from 8:00 - 8:25 am					
Sunday	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Saturday
1	2 Labour Day (No School)	3 Day 1 First Day of School	4 Day 2	5 Day 3 Caring and Safe Schools Start-Up Assemblies	6 Day 4	7
8	9 Day 5	10 Day 1	11 Day 2	12 Day 3	13 Day 4	14
15	16 Day 5 CAPC 9:30-11:30	17 Day 1 CAPC 9:30-11:30	18 Day 2 Walk to School Wednesday	19 Day 3 Terry Fox Event CAPC 9:30-11:30 School Council Meeting & Election 6:30 pm	20 Day 4	21
22	23 Day 5 Grade 8 @ Tim Horton's Camp CAPC 9:30-11:30	24 Day 1 Grade 8 @ Tim Horton's Camp CAPC 9:30-11:30	25 Day 2 Walk to School Wednesday Grade 8 @ Tim Horton's Camp	26 Day 3 Meet the Family Night 6pm CAPC 9:30-11:30	27 PA Day (No School)	28
29	30 Day 4 Orange Shirt Day CAPC 9:30-11:30 Truth and Reconciliation Week→					

**C**Phone: (905) 470-2227

⊠Email: aldergrove.ps@yrdsb.ca

→■Twitter: @aldergroveps





YORK REGION

### CAPC Community Action Program for Children- Markham

**Virtual & In-Person Programs** Families with Children Ages 0-6 Years of Age

### SEPTEMBER 2024

VIRTUAL and OUTDOOR programs begin the week of September 9th

	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday
Indoor Programs	Little Artist 9:30-11:30 AM Aldergrove Public School Birth-6 years unregistered	<u>Sensory Play</u> 9:30-11:30 AM Aldergrove Public School Birth-6 years unregistered		Learn and Play 9:30-11:30 AM Aldergrove Public School Birth-6 years unregistered
In	All IN	DOOR programs begin	the week of <b>Septembe</b>	r 16th
Virtual Programs	#Bedtime Stories 6:30PM Facebook Live Birth-6 years unregistered	<b>#Circletime</b> 12:30PM Facebook Live Birth-6 years unregistered	#Storytelling 12:30PM Facebook Live Birth-6 years unregistered	<b>#PlayandLearn</b> 12:30PM Facebook Live Birth-6 years unregistered
Outdoor Programs			Outdoor Circle Time 9:30-11:00 AM Denison Park Birth-6 years unregistered	

### **Program Descriptions**

Sensory Play.- Join us as we explore the five senses through various activities that develop sight, touch, taste, sound and smell. Located at Aldergrove P.S., Room # 101

Little Artist- Our little Artist program, where creativity meets education for budding birth to 6-year-olds! Our carefully crafted curriculum is a vibrant canvas, inspiring young minds to explore, create, and express themselves through various artistic mediums. From finger painting to sculpting, our experienced instructors nurture each child's imagination while teaching fundamental skills such as colour mixing, shape recognition, and fine motor development. Through playful activities and guided projects, we spark curiosity and instill a lifelong appreciation for the arts. Join us in unleashing the inner artist in your child!

Learn and Play - This indoor program follows a developmental approach aimed at fostering the cognitive, emotional, social, and physical growth of children from birth to six years old through interactive and enjoyable activities. The focus is to provide learning through free play and build positive relationship amongst families.

#Storytelling - Snuggle up in a cozy spot at home and get ready to relax and enjoy a story.

Outdoor Circle Time - Embrace the beauty of September and join us for an enchanting outdoor circle experience tailored for children aged 0 to 6 years old! Our Outdoor Circle offers a delightful opportunity for children to immerse themselves in the wonders of the season, celebrating nature's vibrant colors. During our Outdoor Circle, children will embark on a journey of discovery, exploration, and sensory delight as they engage in a variety of outdoor activities such as music and dance in nature, and story telling. Located at Denison Park

#PlayandLearn- Join us on Facebook for parents and caregiver to learn different hands-on, open-ended activities for children.

#Circletime- Join us live on Facebook for a lively, interactive session designed to engage young minds in the joy of music and storytelling. Through age-appropriate songs and stories, children explore language development, coordination, and social interaction in a fun, stimulating environment.

#BedtimeStories- Join us live on Facebook for dreamland tales is an enchanting online bedtime stories program created to make the bedtime routine a magical and educational experience for children.







### Invite Ignite Inspire

Aldergrove Public School 150 Aldergrove Dr. Markham, ON. L3R 6Z8

905.470.2227

### **Email:**

aldergrove.ps@yrdsb.ca

Twitter: @aldergroveps



### APS 指导问:

我是谁? 你是谁? 我们在一起是谁?

### APS - 七个价值

Citizenship 公民责任 Empathy 同理心 Inclusivity 包容 Innovation 创新 Relationships 关系 Self-Awareness 自觉 Optimism 乐观

### **Inspire**Learning.

## Aldergrove Public School Community Newsletter September 13, 2024, Vol.2

### 来自办公室消息

我们回到 Aldergrove 的第一天非常令人兴奋,因为我们回到了课堂和学校环境。学者们很高兴在课堂上与同学见面并结交新朋友。当学者们从事旨在培养重要性和归属感的创造性活动时,我们看到了许多微笑。我们的目标是让每位学者都感到受欢迎和被包容,他们所有的身份都得到接受和肯定,这样他们就可以努力取得成功。

上周,每位学者都参加了我们的"安全关爱学校"集会。这次集会强调了在学校行为的期望。学者们面临的挑战是考虑他们在创建安全社区中的作用,以及如何在这个社区中分享他们的声音。我们正在努力培养 Aldergrove 的归属感。



学者们可以期待参加 2024 年 9 月 19 日星期二的 Terry Fox Walk。他们被要求通过带来"二元捐款"来为此次活动做出贡献。所有筹集的资金将直接捐给 Terry Fox 基金会。

我们对真相与和解的承诺是我们学习之旅的一部分。工作人员和学者将在九月底庆祝"每个孩子都重要"橙色衬衫日。这一天旨在教育和提高人们对寄宿学校及其对原著民的创伤和苦难的持久遗产的认识。

您的伙伴关系对学校很重要。我们欢迎与社区合作并建立关系。请参加 2024 年 9 月 19 日晚上 6:30-8:00 举行的今年第一次学校理事会会议,届时将举行来年的选举。有关更多信息,请参考第 22 页。我们也期待在 2024 年 9 月 26 日星期四的"家庭聚会之夜"上见到您。

为了感谢您一直以来对我们所有学者的支持,

Ms. Jessa 校长 Mr. Pamayah 副校长

### 家庭资源

学年指南 黑人卓越中心 积极育儿研讨会 学生心理健康和成瘾通讯

### 学校时间表

上午 8:15 - 工作人员在外面值班

上午 8:25 - 入校铃声

上午 8:30 - 学习时段

上午 10:10 - 10:40 休息

上午 10:40 - 12:20 - 学习时段

下午 12:20 - 1:20 午餐

下午 1:20 - 3:00 学习时段

下午 3:00 - 放学

安全到校:请准时到校。如果您的孩子迟到或缺席,请通知学校办公室或使用EDSBY 分享此信息。

### 提醒:

### 学生每天应携带:

- 请确保您的孩子每天来学校时带上午餐。
- 可重复使用的水瓶(补水站开放,饮水机关闭)
- 室内鞋和一套幼儿园学生的备用衣服,可存放在教室里
- 为学生外出做好准备(合适的衣服、防晒霜、帽子等)









### 学校早餐

早餐将于开学第一天(9月3日星期二)上午8点在教职员休息室开始。请让您的孩子从前门进入,然后按照指示牌前往教职员休息室。欢迎所有学者参加。

注意:早餐俱乐部于上午8点准时开放。不可提早送孩子来。

### Active School Travel 积极上学计划

温馨提醒,我们学校将在即将到来的 2024/2025 学年参加 Markham 积极上学计划。该项目由万锦市、约克区和约克区教育局资助的一项合作计划。我们将在校区内启动计划、分享沟通并实施多项硬性措施。

该项目的目的是实施"积极学校出行"计划和交通稳定工具,以:

- 提倡步行/骑自行车/骑踏板车和可持续的上学方式
- 提高校区安全
- 减少学校和社区的交通拥堵
- 改善学生的身心健康
- 提高社会发展和学业成绩
- 减少空气污染和温室气体

### 学校开学表格

在每个学年开始时,学校都会与家长分享有关学校的一系列信息。请务必查看这些重要信息。我们还鼓励家长查看在线的《学年指南》。

我们还要求家长填写一些重要的表格。这些表格现在可以上网获取。请通过您孩子的 YRDSB Google 帐户<u>填写并提交这些在线学校开学表格</u>。并提供翻译版本。

- 您可以通过网络浏览器访查您孩子的 YRDSB Google 帐户。为获得最佳效果,请使用电脑而不是手机。
- 用户名是您孩子的 YRDSB 学生编号。您的孩子将在学年开始时从学校收到他们的登录信息。如果您或您的孩子不知道登录其 Google 帐户的密码,请联系您孩子的老师或学校办公室。
- 常见问题解答和有关<u>如何填写表格</u>的其他信息可在教育局网站的家庭资源下找到(单击"需要帮助"链接获取家庭启动表格)。

重要的是,这些表格应在学年开始时尽快填写。表格有必填和选填两种。请为每个就读 Aldergrove 的孩子填写一份单独的表格。学校将须要这些信息。

如果您希望用纸上填写表格或对表格中的信息有疑问,请联系学校办公室。

### 越野跑

我们 4-8 年级的学生一直在进行越野跑训练并进行选拔赛。成功的团队成员将于 2024 年 10 月 8 日 参加地区比赛。我们正在寻找此次比赛当天的家长志愿者。如果您有兴趣,请联系学校办公室告知我们。所有学校志愿者都需要完成警察犯罪记录检查。



#### 校巴环路安全

司机不得将车辆停放在"Kiss-and-Ride"上下车接送区或校巴环路内,因为这会影响上下车的安全。员工停车场已关闭,请勿使用。



## **Active School Travel**School Zone Tools

School Zone Tools around your school community. Please review the tools below so you understand what they mean.



## School Zone Pavement Marketing

These markings indicate when a vehicle is entering the school zone.



Ladder Crosswalks

Enhances visibility of people crossing the road



## No Stopping Signs on Street Adjacent to School.

Stopping a vehicle, including for pick-up or drop-off of students, is not permitted during the times shown.



### No Stopping "Red Zone"

Supplemental to the existing "No Stopping" signs, the red line indicates where pick-up and drop-off activity is not allowed.

### 纪念重要的信仰日和传统月

约克区文化丰富,宗教信仰和习俗多种多样。我们的工作人员希望确保我们尊重和纪念社区成员的重要信仰日和传统月。我们通过课堂上的课程、通过时事通讯和推特进行的交流、在学校举行的集会和展览来完成这项重要工作。您可以在<u>此处</u>看到一些重要的信仰日。如果您想为信仰日做出贡献,请与办公室联系。例如,为我们的门厅展示柜提供视觉文物。我们致力于肯定和重视学校中的所有信仰多样性。

### Terry Fox 活动

9月19日,我们将参加学校的 Terry Fox 跑步活动,以纪念 Terry Fox。Terry 被诊断出患有骨癌,后来失去了一条腿。在这场战斗中,Terry Fox 跑了一场"希望马拉松",以提高人们对癌症研究的认识并为癌症研究筹集资金。我们将继续举办马拉松以纪念他,每年9月跑步或走路,为加拿大癌症协会筹集资金。所以今年,我们想问您是否能为 Terry 捐一个2元或一张5元来对抗癌症,或者您觉得可以捐赠的任何金额。我们将于9月13日星期五开始收集捐款,直到9月23日。我们感谢您的支持!您也可以在线捐款,并通过访问我们的学校页面通过电子邮件获取捐款收据:

https://schools.terryfox.ca/68688

### 为8年级学生举办的高中开放日活动

您可以在此处访问所有 YRDSB 高中开放日会议信息。

School	Dates (Times), Website Link, and Specialized Programs	Start Time and End Time
Milliken Mills H.S. (406)	IB Information Night: Thursday, October 10, 2024 Grade 8 Open House: Thursday, November 28, 2024	7:00 p.m 8:30 p.m. 6:30 p.m 8:30 p.m.
Unionville H.S. (416)	Grade 8 Open House: Thursday, November 7, 2024 Arts Unionville Information Night: Tuesday, October 29, 2024	6:30 p.m 8:30 p.m. 7:00p.m 9:00 p.m.
Bill Crothers S.S. (410)	Thursday, September 26, 2024 Tuesday, October 1, 2024	Student Services/ HPA program: 6:30 p.m.  General presentation: 7:00 p.m-8:30 p.m Times to be confirmed



# The YRDSB has a tool on its website (www.yrdsb.ca) to provide translation of school board information in about 100 languages.

Arabic	لدى مجلس إدارة مدارس منطقة يورك (YRDSB) أداة على موقعه الإلكتروني (www.yrdsb.ca) لترجمة معلومات مجلس إدارة المدارس إلى حوالي 100 لغة.
Farsi	هیئت مدارس منطقه یورک YRDSB ابزاری برای ارائه ترجمه اطلاعات هیئت مدارس را به حدود 100 زبان در وبسایت (www.yrdsb.ca) خود دارد.
Gujarati	YRDSB નું ટૂલ તેઓની વેબસાઇટ (www.yrdsb.ca) પર છે જે આશરે 100 ભાષાઓમાં સ્કૂલ બોર્ડ માહિતીનું ભાષાંતર પૂરું પાડે છે.
Hebrew	באתר האינטרנט של YRDSB) www.yrdsb.ca) קיים כלי המתרגם מידע של מועצת בתי הספר ל-100 שפות.
Korean	YRDSB는 웹사이트(www.yrdsb.ca)에는 교육위원회 정보를 100여개 언어로 번역해주는 도구가 있습니다.
Punjabi	سکول بورڈ جانکاری دا اندازاً 100 زباناں وچ ترجمہ فراہم کرن لئی YRDSB کول اپنی ویب سائٹ (www.yrdsb.ca) اُتے ٹول موجود اے۔
Russian	На веб-сайте YRDSB (www.yrdsb.ca) предусмотрен инструмент для перевода информации Школьного совета примерно на 100 языков.
Simplified Chinese	YRDSB的网站(www.yrdsb.ca)上提供一种翻译工具,可将教育局的信息翻译成大约100种语言。
Tamil	YRDSB அதன் இணையத் தளமாகிய (www.yrdsb.ca) இல் பாடசாலைச் சபைத் தகவல்களை, சுமார் 100 மொழிகளில் மொழிபெயர்ப்பதற்கான ஒரு கருவியைக் கொண்டுள்ளது.
Traditional Chinese	YRDSB 網站 (www.yrdsb.ca) 上設有一個工具, 可將教育局資訊翻譯成約 100 種語言。
Turkish	YRDSB'nin web sitesinde (www.yrdsb.ca) okul yönetim kurulu bilgilerinin yaklaşık 100 dilde çevirisini sağlayan bir araç bulunmaktadır.
Urdu	YRDSB کے پاس اس کی ویب سائٹ (www.yrdsb.ca) پر سکول بورڈ کی معلومات تقریباً 100 زبانوں میں ترجمہ کرنے کی خاطر ایک ٹول موجود ہے۔
Vietnamese	YRDSB có một công cụ trên trang web (www.yrdsb.ca) để cung cấp bản dịch của các thông tin từ hội đồng trường học sang khoảng 100 ngôn ngữ.

### 来自我们校董事的消息

2024年9月

欢迎来到 2024-2025 学年的开始。我们非常高兴地欢迎所有新生和返校学生和家庭进入新的学年。

### 校董事如何提供帮助

作为学校董事会受托人,我们有许多<u>角色和职责</u>,包括制定政策和预算以及倡导优质的公共教育。我的职责还包括与公众沟通。我将通过这些定期通讯在整个学年继续向您通报情况。您也可以直接联系我。 详细了解<u>我们如何提供帮助</u>以及如果您有任何问题或疑虑<u>如何联系我</u>。

您还可以通过学校通讯、社交媒体(<u>X @YRDSB</u> 和 <u>Instagram @yrdsb.schools</u>)、我们的<u>新闻编辑室</u>和约克区育局播客 TuneIn YRDSB 随时了解学校董事会的新闻和活动。

### 我们作为学校董事会的优先事项

作为董事会,我们的职责之一也是制定多年期战略计划。该计划概述了未来几年作为学校董事会指导我们工作的优先事项。我们要感谢许多学生、家庭和教职员工以及社区合作伙伴,他们在春季分享了反馈意见,这些反馈意见被用于制定该计划。反馈中出现了一些关键主题,家庭将在计划中看到这些主题的体现,包括明确关注学生的成就和幸福感。我们期待很快与您分享更多信息。

### 新学年

新学年的开始是一个过渡时期——无论您的孩子是第一次上小学或中学,进入新课程,转入新学校还是 开始新年级。在我们系统中工作的富有爱心、敬业和专业的工作人员将在这里帮助您的孩子度过这一过 渡期。请随时与您孩子的老师或学校联系,讨论您孩子的过渡期以及可用的支持。

我们也认识到过渡期可能会在整个九月发生。由于招生变化和班级规模限制,小学可能需要调整一些课程。在中学,学校在最初几周也可能会收到时间表请求和调整。这些情况每年秋季都会发生,学校会尽最大努力做出响应,尽量减少任何变化对学生的影响。

### 与家庭的伙伴关系

我们重视学校和家庭之间必不可少的伙伴关系,并希望确保家庭了解可用的许多资源。我们的家庭资源页面可从www.yrdsb.ca 主页访问,让您可以快速访问我们使用的平台、提示和信息、学年指南和学生学习资源。它还包括新移民资源、翻译信息等。我们还在开发一个专门的新家庭门户网站,让家庭更容易参与孩子的教育。为了确保您收到通知和更新,请确保学校有您的最新电子邮件地址。如果您没有收到电子邮件,请联系您的学校进行确认。更多信息将在未来几个月内分享。

我祝愿您和您的家人度过一个安全、成功和愉快的 2024-2025 学年,并期待在未来的几个月里与您保持沟通。



Jenny Chen

Markham 1 区和 8 区校董事 (教育委员)

### 学校理事会会议和选举

9月19日星期四下午6:30,我们的学校理事会将举行今年的第一次会议。欢迎 Aldergrove 学生的家长和监护人参加并竞选学校理事会执行官。请参阅下面的角色和职责以及申请/提名表格。

学校理事会执行官的角色和职责

### 学校理事会执行团队负责以下事项:

- 保持学校对问题的广泛看法
- 定期参加学校理事会会议
- 参与信息共享和培训计划
- 充当理事会与社区之间的沟通纽带
- 鼓励家长/监护人/家庭和其他人员参与学校社区
- 参与小组委员会并根据需要协助理事会完成任务(每月大约投入 5-10 小时)

### 主席/联合主席应履行以下职责:

- 持续与学校管理团队沟通和合作并支持学校愿景
- 与学校管理团队合作制定理事会会议议程
- 就学校改进计划提供意见,以确保学者的成功和福祉
- 与学校理事会执行团队协商与社区互动和建立牢固关系的机会
- 为学者和社区发声
- 领导/支持并监督与社区相关的参与机会

#### 秘书应履行以下职责:

- 在校务委员会会议以及校务委员会执行团队会议期间记录会议记录
- 领导小组委员会并根据需要协助完成任务

### 财务主管应履行以下职责:

- 就校务委员会活动的预算相关事宜与总秘书进行沟通和协调。
- 领导小组委员会并根据需要协助完成任务

校务委员会候选人提名表 (可在线填写的版本链接)